
Geffen, 25 november 2016       

Betreft: schriftelijke vragen (artikel 41) over nieuw beleid voor evenementen met versterkt geluid 
aan de Geffense Plas. 

Geacht college van Burgemeester en Wethouders, 

Op 15 en 21 november is aan de Dorpsraad Geffen en de Wijkraad Ruwaard het ‘concept beleid voor 
evenementen met versterkt geluid aan de Geffense Plas’ voorgelegd.  
In dit concept beleid legt de gemeente Oss de raden voor dat de Geffense Plas een evenementlocatie 
wordt waar jaarlijks 8 evenementen kunnen worden georganiseerd met versterkte muziek waarvan 4 
evenementen in de categorie ‘dance’. 
 

Naar aanleiding van dit concept beleid stelt de SP de volgende vragen: 

De Geffense plas maakt onderdeel uit van het bestemmingsplan Buitengebied Oss-2010 en is binnen 
de bestemming ‘dagrecreatie’ bestemd voor een specifieke vorm van dagrecreatie, namelijk die van 
‘recreatieplas’.  Op grond van het bestemmingsplan mogen plas, oevers en noordoostelijk terrein 
uitsluitend worden gebruikt als recreatieplas. Dat betekent zonnen, zwemmen, varen, parkeren en 
andere ‘plas’-gerelateerde activiteiten. Een evenementen met versterkt geluid zoals een dance-
evenement is dus in strijd met het bestemmingsplan en de gemeente mag daar geen toestemming 
voor geven.  

1. Is het college het met de SP eens dat evenementen met versterkte muziek op het terrein van de 
Geffense Plas niet passen in het bestemmingsplan? 

2. Heeft het college een vergunning afgegeven voor het te houden ‘Fatality - The Raw Outdoor 
Festival 2017’ op zaterdag 22 juli 2017? Zo ja, op welke gronden wordt afgeweken van het 
bestemmingsplan? 

Aan de Oude Baan in Geffen biedt de gemeente Oss 2 bouwkavels te koop aan met een totale 
waarde van 687.974 euro. De bouwkavels grenzen aan het terrein van de Geffense Plas. 
Volgens de internetpagina van de gemeente Oss zijn beide kavels in optie. 

3. Stelt de gemeente Oss de potentiële kopers van de bouwgrond aan de Oude Baan te Geffen op 
de hoogte van de plannen van de gemeente om van de Geffense Plas een evenementlocatie te 
maken waar jaarlijks 8 evenementen kunnen worden georganiseerd met versterkte muziek? 

4. Is dit niet het geval, neemt het college dan claims op grond van het achterhouden van informatie 
voor lief? 

5. Is dit wel het geval, wat wordt de verwachte waardedaling van deze kavels indien de 
voorgenomen evenementen doorgaan?  

 

Met vriendelijke groet, 

Jan van Kreij, namens de Socialistische Partij Oss 


